
                                                                           Z Á P I S N I C A 

                            z 6. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Ochodnica, 

                                  konaného dňa 21.06.2024  v zasadačke budovy OÚ. 

 

Prítomní:  
Starosta obce:                    p. Radoslav Ďuroška 
Zástupca starostu obce:   p. Anna Ďuratná  
Poslanci OZ:                        Mgr. Zuzana Škorvanková 
                                              Ing. Milan Mizera 
                                              p. Martin Kuchta 
                                              p. Lukáš Turčák 
                                              p. Žaneta Bambúchová 
                                             
Hlavný kontrolór obce:    Ing. Stanislav Jančiga 
 
Ospravedlnený :                Ing. Milan Mečár 
 
Ďalší prítomní:  Mgr. Monika Michalinová a Mgr. Dana Červená 

Program: 

 
1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky  

Predkladá: p. Radoslav Ďuroška, starosta obce 
2. Prerokovanie nových žiadostí od občanov 

Predkladá: p. Radoslav Ďuroška, starosta obce 
3. Kontrola plnenia uznesení  

Predkladá: Ing. Stanislav Jančiga, kontrolór obce 
4. Správa o činnosti komisií OZ 

Predkladá: predsedovia komisií 
5. Správa starostu o činnosti od predchádzajúceho OZ, ciele do ďalšieho OZ  

Predkladá: p. Radoslav Ďuroška, starosta obce 
6. Správa o finančných pohľadávkach obce za miestne dane a odpady, platby za vodu, 

platby za nájom bytov zmena stavu od predchádzajúceho OZ 
Predkladá: p. Radoslav Ďuroška, starosta obce 

7. Správa o finančných záväzkoch obce v lehote a po lehote splatnosti 
Predkladá: p. Monika Michalinová, účtovníčka a rozpočtárka obce 

8. Príprava FF 2024, schválenie stánkového predaja  
      Predkladá: p. Radoslav Ďuroška, starosta obce 
9. Návrh rozpočtového opatrenia č. 5/2024  

Predkladá: p. Monika Michalinová, účtovníčka a rozpočtárka obce    
10. Záverečný účet obce za rok 2023 vrátane  stanoviska hlavného kontrolóra obce 

Predkladá: p. Monika Michalinová, účtovníčka a rozpočtárka obce a Ing. Stanislav Jančiga, 
kontrolór obce 

11. VZN č. 3/2024 o poplatkoch za pracovné úkony vykonávané úradom v obci Ochodnica 
Predkladá: Ing. Stanislav Jančiga, kontrolór obce 

12. Rôzne  
13. Diskusia 
14. Záver  

 

 Bod č. 1: 

Otvorenie 

 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce p. Radoslav Ďuroška. 

Privítal všetkých prítomných, uviedol, že zasadnutie OZ je nahrávané, že je prítomných šesť  

poslancov  a  obecné zastupiteľstvo je teda uznášaniaschopné.  



                                                                                                                                          

Návrh uznesenia :  

 

    OZ v Ochodnici schvaľuje program zasadnutia OZ. 

 

Za:            6  p. Anna Ďuratná, Ing. Milan Mizera, p. Martin Kuchta, Mgr. Zuzana 

Škorvanková, p. Žaneta Bambúchová, p. Lukáš Turčák    

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

         Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 146/2024  bolo prijaté.       

Zmena programu :  

p. Mizera - do Rôzneho doplniť:   

-  kúpa fotopasce, 

- výmena  a doplnenie stĺpa verejného osvetlenia, 

- kúpa pozemku po p. Blahovi, 

- rekonštrukcie cesta - Zdenko Žabka. 

p. Michalinová  - plnenie rozpočtu za 1. kvartál.  

 

Starosta obce prečítal zmenu programu.  

 

Hlasovanie za zmenu programu.  

 

Návrh uznesenia :  

 

OZ v Ochodnici schvaľuje doplnenie bodu programu zasadnutia OZ za bodom č 11. VZN   

č. 3/2024, bod Plnenie rozpočtu za 1. kvartál. 

 

Za:            6  p. Anna Ďuratná, Ing. Milan Mizera,  Mgr. Zuzana Škorvanková, 

                          p. Martin Kuchta, p. Žaneta Bambúchová, p. Lukáš Turčák   

Proti:  0 

Zdržal sa: 0      

         Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č.  147/2024  bolo prijaté.       

Zmena:  

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky  

Predkladá: p. Radoslav Ďuroška, starosta obce 

2. Prerokovanie nových žiadostí od občanov 

Predkladá: p. Radoslav Ďuroška, starosta obce 

3. Kontrola plnenia uznesení  

Predkladá: Ing. Stanislav Jančiga, kontrolór obce 

4. Správa o činnosti komisií OZ 

Predkladá: predsedovia komisií 

5. Správa starostu o činnosti od predchádzajúceho OZ, ciele do ďalšieho OZ  
Predkladá: p. Radoslav Ďuroška, starosta obce 

6. Správa o finančných pohľadávkach obce za miestne dane a odpady, platby za 

vodu, platby za nájom bytov zmena stavu od predchádzajúceho OZ 

Predkladá: p. Radoslav Ďuroška, starosta obce 



7. Správa o finančných záväzkoch obce v lehote a po lehote splatnosti 

Predkladá: p. Monika Michalinová, účtovníčka a rozpočtárka obce 

8. Príprava FF 2024, schválenie stánkového predaja  

      Predkladá: p. Radoslav Ďuroška, starosta obce 

9. Návrh rozpočtového opatrenia č. 5/2024  

Predkladá: p. Monika Michalinová, účtovníčka a rozpočtárka obce    

10. Záverečný účet obce za rok 2023 vrátané stanoviska hlavného kontrolóra obce 

Predkladá: p. Monika Michalinová, účtovníčka a rozpočtárka obce a Ing. Stanislav 

Jančiga, kontrolór obce 

11. VZN č. 3/2024 o poplatkoch za pracovné úkony vykonávané úradom v obci 

Ochodnica 
Predkladá: Ing. Stanislav Jančiga, kontrolór obce 

12. Plnenie rozpočtu za 1. kvartál.  

Predkladá : p. Monika Michalinová, účtovníčka a rozpočtárka obce    

13. Rôzne  

14. Diskusia 

15. Záver  

 

Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky. 

 

 Do návrhovej komisie starosta určil:   p. Lukáša  Turčáka, Mgr. Zuzanu Škorvankovú   

 Overovatelia zápisnice:                       p. Žanetu Bambúchovú, p. Martina Kuchtu   

 Zapisovateľka:                                     Mgr. Dana Červená 

 

Návrh uznesenia :  

 

      OZ v Ochodnici schvaľuje:  

 

Do návrhovej komisie starosta určil:   p. Lukáša  Turčáka, Mgr. Zuzanu Škorvankovú     

Overovatelia zápisnice:                       p. Žanetu Bambúchovú, p. Martina Kuchtu   

Zapisovateľka:                                     Mgr. Dana Červená 

 

Za:            6  p. Anna Ďuratná, Ing. Milan Mizera, p. Martin Kuchta, Mgr. Zuzana 

Škorvanková, p. Lukáš Turčák, p. Žaneta Bambúchová 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

         Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 148/2024  bolo prijaté.       

Bod č. 2 : 

Prerokovanie nových žiadostí od občanov 

 

Žiadosť č. 271/2024 o opravu asfaltovej cesty a kanalizačnej mreže.  

 

p. Kuchta - Bol som pozrieť, myslím si, že je to cesta 3 triedy a opravu nemá vykonávať obec, 

ale VÚC.  

 

Osloviť VÚC, či patrí im a napísať žiadosť o rekonštrukciu.  

 

 

 



Návrh uznesenia :  

 

OZ berie na vedomie žiadosť p. Aleny Kopaskovej číslo 271 / 2024 a ukladá správe 

obce napísať žiadosť o opravu kanalizačného vpustu. 

             

                  Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 149/2024  bolo prijaté.       

 

Bod č. 3 : 

Kontrola plnenia uznesení  

 

      Materiál k uvedenému bodu bol poslancom doručený v elektronickej forme. 

 

Správu o výsledku kontroly plnenia uznesení obecného zastupiteľstva predložil  Ing.          

Stanislav Jančiga, hlavný kontrolór obce. 

 

      Viď príloha č. 1. 

 

Návrh uznesenia :  

 

OZ v Ochodnici schvaľuje umiestnenie dopravných značiek k rodinnému domu k č. 

337     a č. 339 v  k. ú. Ochodnica.  

 

                 Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 150/2024  bolo prijaté.       

 

Návrh uznesenia :  

 

OZ v Ochodnici schvaľuje úpravu nájomnej zmluvy priestoru pred kultúrnym domom   

formou dodatku p. Petrovi Svrčkovi, čím sa cena nájmu zvyšuje o 30 eur mesačne na 

celkovú sumu 730 eur mesačne účinnosťou od 1.júla 2024.  

 

                  Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 151/2024  bolo prijaté.       

 

Návrh uznesenia :  

 

OZ v Ochodnici berie na vedomie správu hlavného kontrolóra obce o stave plnenia  

uznesení prijatých OZ v Ochodnici.  

                     

                   Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 152/2024  bolo prijaté.       

 

Bod č. 4 : 

Správa o činnosti komisií OZ 

 

Komisia finančná a správy majetku  

Predseda p. Mizera  

p. Mizera – Komisia zasadala dňa 6.6.2024. Okrem veci, o ktorých  som sa už zmieňoval, 

sme prešli klasické veci obce. Prebrali sme záverečný účet obce 2023,  plnenie rozpočtu 

obce za prvý kvartál, CP koliba, výmena stĺpov VO, kúpa fotopasce. VZN sme prebrali, 

kúpu pozemkov, prijaté žiadosti. Odkup altánku, kde sme sa uzniesli, že nebudeme mať 

záujem o kúpu. Taktiež spoluúčasť pre cyklotrasu – existujúcej.   

 



Komisia stavebná 

Predseda p. Mečár  

Správu predniesol člen komisie p. Kuchta.  

p. Kuchta - Boli sme sa pozrieť nad MŠ, tam chýba kúsok rúry a voda steká po ceste. Je 

potrebné dorobiť.  

 

Komisia sociálne, mládeže a školstva  

p. Kuchta - Stretnutie sa uskutočnilo ohľadom ďalšej činnosti školskej komisie. Kde sme 

sa jednohlasne zhodli na jej zrušení.  

 

          Návrh uznesenia:  

 

             OZ v Ochodnici schvaľuje zrušenie Komisie sociálnej, mládeže a školstva.  

 

             Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 153/2024 bolo prijaté.   

 

  Návrh uznesenia: 

 

OZ v Ochodnici berie na vedomie informáciu stavebnej komisie o potrebe   

dobudovania dažďovej kanalizácie a poveruje správu obce zabezpečením cenových 

ponúk. 

 

             Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 154/2024 bolo prijaté.   

 

Komisia životného prostredia a športu  

Predseda komisie p. Turčák 

p. Turčák - Stretnutie sa uskutočnilo cez web, z dôvodu, že jeden člen je dlhodobo mimo 

SR. Riešili sme obnovu  Posilňovne v kultúrnom dome v Ochodnici. Je potrebná úprava 

stien, kúpeľne a najväčší problém je prevádzkový poriadok.  

p. kontrolór - Či nebude jednoduchšie  prenajať priestor. 

  

          Návrh uznesenia:  

 

OZ v Ochodnici  berie na vedomie správu  o činnosti komisií  OZ v Ochodnici.  

 

                   Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 155/2024 bolo prijaté.       

 

Bod č. 5 : 

      Správa starostu o činnosti od predchádzajúceho OZ, ciele do ďalšieho OZ  

 

p. starosta -  Prečítal  list na ospravedlnenie od  p. Žabkovej pre p. poslankyňu 

Škorvankovú.   

p. Škorvanková - Som prekvapená, čakala som, že tam odznie, že som povedala niečo, čo 

som neurobila. Čakala som niečo iné. Myslím, že obe strany vieme, že tam bolo 

zavadzanie a klamstva.  

Zuzka Cibuľová zaslala email, kde vysvetlila situáciu, nezhody, ktoré odzneli na 

zasadnutí OZ dňa 31.05.2024 : 

 

Vážený pán starosta, vážení členovia obecného zastupiteľstva. 

 



Nakoľko na poslednom obecnom zastupiteľstve odzneli nepravdivé informácie týkajúce sa 

mojej osoby, ktoré odprezentovala pani Slávka Žabková, rozhodla som sa k celej veci 

poskytnúť svoje stanovisko. 

 

Pani Žabková sa vyjadrila, že som jej po poslednom obecnom zastupiteľstve písala toľko 

správ, že nevedela, ktorá bije. Uvedená informácia nie je pravdivá. Napísala som pani 

Žabkovej jednu správu a poslala som jej fotografiu. Spýtala som sa, či máme naozaj taký 

neporiadok v kabinete, že sa tam nedá upratať a keďže si priestor fotila, vie, že je tam 

upratané.  Dokopy z mojej strany odišli 4 krátke správy, kde v posledných dvoch dostala jasne 

vysvetlené, že evidentne došlo k  omylu a k nepochopeniu. Ona hovorila o priestore v 

telocvični a nie o priestore kde mažoretky majú uskladnené veci. Z tohto dôvodu je taktiež jej 

vyjadrenie, že jej nikto nič nevysvetlil nepravdivé. 

 

Ďalej na zastupiteľstve odznelo, že pani Žabková mala kvôli uvedenému problémy v práci. 

Nie som si vedomá, že by som jej spôsobila nejaké problémy.  S pani riaditeľkou RNDr. 

Editou Brisudovou  som v súvislosti s jej osobou nehovorila. Práve naopak, v druhej správe, 

ktorú odo mňa  pani Žabková dostala som jej jasne napísala, že nemá kľúč od daného 

kabinetu, preto tam logicky nemôže chodiť upratovať, poriadok si tam udržiavame samé. Aké 

problémy spomínala netuším. 

 

Celé vystúpenie pani Žabkovej považujem za prehnané a plné emócií. V prípade overania 

mnou poskytnutých informácií som ochotná ukázať históriu chatu našej komunikácie. 

 

Je pravda, že som pani Mgr. Zuzanu Škorvánkovú kontaktovala ako predsedu školskej 

komisie prvá po tom, ako Mgr. Gabriela Juricová Hercová pýtala priestory ktoré už roky 

využívame pre mažoretky pre učiteľov TSV. Chcela som pani Škorvánkovej vysvetliť, že v 

kabinete sa nachádzajú veci, ktoré využívame na každom tréningu a nemôžeme chodiť hore 

do kultúrneho domu štyrikrát do týždňa a potom ich niesť naspäť. 

 

Komunikovala som aj s pani riaditeľkou školy a dohodli sme sa, že si kľudne veci môžeme 

nechať v kabinete. Som si vedomá, že priestor potrebujú aj iné zložky a vecí v telocvični ako 

aj v našom kabinete je kvantum. Pri dobrej vôli sa všetci určite pomestíme. Ak by ste však v 

obci našli priestor, kde by sme mohli presunúť a uskladniť kostýmy, ktorých sa za 18.rokov 

fungovania súboru nahromadilo dosť a využívame ich skutočne len párkrát do roka, budem 

Vám  vďačná. 

 

Srdečne Vás pozdravujem a prajem veľa zdravia, síl  a pokoja v ďalšej práci. 

 

Zuzana Cibuľová 

 

Starosta - Nové informácie ku  kanalizácii, čakáme na zverejnenie výzvy, aby sme sa mohli 

prihlásiť.  

K čipovaniu  smetných nádob, zatiaľ nám vážia len celkový zber. T+T, a.s. kúpila  nové auto 

a od septembra sa pravdepodobne bude vážiť každá  smetná nádoba.   

 

      Návrh uznesenia:  

 

OZ  v Ochodnici berie na vedomie správu  starostu o činnosti od predchádzajúceho 

OZ a ciele do ďalšieho OZ. 

 



               Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 156/2024 bolo prijaté.       

Bod č. 6 : 

Správa o finančných pohľadávkach obce za miestne dane a odpady, platby za vodu,    

platby za nájom bytov zmena stavu od predchádzajúceho OZ 

 

p. Michalinová - Materiál k uvedenému bodu bol poslancom doručený v elektronickej forme. 

 

Pohľadávky za miestne dane, komunálny odpad  sa začali vyberať na konci mesiaca -Máj. 

Uhradené bolo z predpisu 3,34 %.  

Platby za nájom bytov  k 31.5.2024 - k dátumu bolo 6 bytov neuhradených,  do dnešného dňa 

je všetko uhradené.  Jeden byt nereaguje pravdepodobne bude deložovaný.  

Starosta - Komunikácia s nájomníkom je slabá.  

 

p. Škorvanková -  Za seba sledujem a musíme pochváliť prácu starostu, že ozaj dlhy na 

nájomnom sa uhradili.  

 

      Návrh uznesenia:  

 

OZ v Ochodnici  berie na vedomie správu ekonómky obce o finančných 

pohľadávkach   obce za miestne dane a odpady, platby za vodu, platby za nájom bytov 

a zmenu stavu od predchádzajúceho OZ. 

  

                       Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 157/2024 bolo prijaté.       

Bod č. 7: 

Správa o finančných záväzkoch obce v lehote a po lehote splatnosti 

 

p. Michalinová -  Máme všetky faktúry uhradené. Neboli vrátené financie obci, ktoré boli 

presunuté na Hospodársku činnosť.   

Keď  príde ďalšia faktúra za odber vody od spoločnosti SEVAK,  financie už nebudeme mať 

na účte.  

Obec  nemá žiadne neuhradené faktúry.   

 

     Návrh uznesenia:  

 

       OZ v Ochodnici berie na vedomie správu ekonómky obce o finančných    záväzkoch  

obce v lehote a po lehote splatnosti. 

 

                     Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 158/2024 bolo prijaté.       

 

Bod č. 8 : 

Príprava FF 2024, schválenie stánkového predaja  

 

Starosta pozval všetkých prítomných na Folklórne slávnosti, ktoré sa uskutočnia dňa 6.7. -

7.7.2024. 

Informoval o úprave zadného vstupu  do amfiteátra z dôvodu splnenia požiadavky populárnej 

skupiny HRDZA.  

Informoval o prijatých cenových ponukách  na stánkový predaj.  

 

   Návrh uznesenia: 



 

         OZ v Ochodnici berie na vedomie informáciu starostu o príprave 52.ročníka  

Folklórneho festivalu v Ochodnici.  

 

   Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 159/2024 bolo prijaté.       

 

  Návrh uznesenia : 

 

OZ v Ochodnici berie na vedomie vyhodnotenie kultúrnej komisie k predloženým 

ponukám k stánkovému predaju na Folklórnom festivale 2024. 

 

      Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 160/2024 bolo prijaté.       

 

Bod č. 9: 

Návrh rozpočtového opatrenia č. 5/2024 

 

 p. Michalinová - Materiál k uvedenému bodu bol poslancom doručený v elektronickej 

forme. 

 

Zmena rozpočtu :  

 

Príjem navýšila ZŠ aj obec Ochodnica. 

 

Výdavky :  

- 2 991 € prenesený výkon ZŠ  

- 450 € oplotenie amfiteáter   

- 430 € žalúzie + sieťky – zasadačka OÚ 

- 1000 € úprava cyklotrasa (stará) 

- 500 € náter amfiteáter  

- 1 220 € - ozvučenie skupiny Hrdza   

- 3 000 € vystúpenie FF 2024 Hrdza - záloha 

- 650 € náter amfiteátra  

- 670 € elektrická energia záloha TJ Ochodnica  

  

Návrh uznesenia:  

                  

         OZ v Ochodnici schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 5/2024 s úpravami. 

 

               Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 161/2024 bolo prijaté.       

 

 

 

      Bod č. 10: 

      Záverečný účet obce za rok 2023 vrátane  stanoviska hlavného kontrolóra obce 

 

p. kontrolór  - Konštatujem,  že záverečný účet obce Ochodnica za rok 2023  je 

spracovaný v súlade so zákonom o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy. Sú 

splnené všetky       podmienky,  aby sme prijali záverečný účet.  

       Nedoplatky nám naďalej  narastajú.   



Odporúčam Obecnému zastupiteľstvu uzatvoriť prerokovanie Záverečného účtu obce 

Ochodnica za rok 2023 výrokom celoročné hospodárenie sa schvaľuje bez výhrad.  

 

Návrh uznesenia:  

 

 OZ v Ochodnici berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra Ing. Stanislava   

Jančigu k záverečnému účtu obce za rok 2023.  

 

   Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 162/2024 bolo prijaté.       

 

 Návrh uznesenia: 

 

            OZ v Ochodnici schvaľuje záverečný účet obce Ochodnica za rok 2023 bez výhrad.  

 

     Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 163/2024 bolo prijaté.       

 

 Návrh uznesenia: 

 

OZ v Ochodnici schvaľuje použitie prebytku hospodárenia obce Ochodnica za rok  

2023 vo výške  189 161,32 eur  na tvorbu rezervného fondu.  

 

           Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 164/2024 bolo prijaté.      

 

p. starosta navrhol  schváliť 20 000,-  € z RF na cyklotrasu, ktoré sa majú použiť na  

výkup pozemkov pod ňou.  

      Na cyklotrasu prispievajú aj okolité obce.   

  

  Návrh uznesenia:  

 

OZ v Ochodnici podľa §  11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. zákona o obecnom   

zriadení      v z.n.p. schvaľuje presun finančných prostriedkov z rezervného fondu 

z predchádzajúcich rokov : 

‒ príspevok Združeniu obcí – Cyklotrasa Ochodnica - Žilina Budatín v sume 

20 000,- eur, 

‒ refundácia projektu DHZ Ochodnica- Ochotnica a Frankowa v sume 

37 200,-  eur. 

 

                Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 165/2024 bolo prijaté.       

 

  Návrh uznesenia 

 

OZ v Ochodnici podľa §  11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. zákona o obecnom zriadení 

v z.n.p. schvaľuje presun finančných prostriedkov z rezervného fondu z predchádzajúcich 

rokov:  

‒ rekonštrukcia elektroinštalácie v kolibe v areáli Obecného úradu v sume 5 200,-  eur. 

 

              Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 166/2024 bolo prijaté.       

 

Rozpočtové opatrenie č. 6  

 



Zmena :  

- 5 200 € - rekonštrukcia elektroinštalácie koliby   

- 20 000 € - cyklotrasa 

- 37 200 € - prevod z RF – refundácia DHZ 

 

  Návrh uznesenia: 

 

              OZ v Ochodnici schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 6/2024. 

 

              Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 167/2024 bolo prijaté.       

 

Bod č. 11 : 

VZN č. 3/2024 o poplatkoch za pracovné úkony vykonávané úradom v obci            

Ochodnica 

 

p. kontrolór -  Návrh finančnej komisie bol dať amfiteáter na prenájom za poplatok 150,- 

€, aby sme  pritiahli aktivity v našej obci.  

 

Zmena VZN č. 3/2024 :  

 

Poplatok za kultúrny dom - ples, zábava - z 250 € sa zvyšuje na  450 € 

Poplatok za amfiteáter z 250 € sa znižuje na 150 € + energie  

Ostatné poplatky ostávajú bez zmeny.  

 

Návrh uznesenia:  

 

       OZ v Ochodnici schvaľuje Všeobecne záväzné nariadenie obce Ochodnica č. 3/2024   

o poplatkoch za pracovné úkony vykonávané úradom v obci Ochodnica s úpravami. 

 

               Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 168/2024 bolo prijaté.      

  

Bod č. 12 : 

Plnenie  rozpočtu za prvý kvartál   

 

p. Michalinová - Materiál k uvedenému bodu bol poslancom doručený v elektronickej 

forme a prečítala plnenie rozpočtu za prvý kvartál.  

Výdavky - verejnej správy boli čerpané na 19,04 %.  

Máme položky,  ktoré sa budú ďalej čerpať tak nemáme ešte upravený.  

 

Návrh uznesenia:  

          

        OZ v Ochodnici berie na vedomie plnenie rozpočtu za 1. kvartál roku 2024.                   

  

               Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 169/2024 bolo prijaté.      

  

Bod č. 13 : 

Rôzne  

p. starosta - Navrhujem dať voľné financie na pol roka na termínový vklad, za účelom 

získania výnosu.  

p. Mizera -  Či je garantovaný výnos ? 



p. Michalinová - Prečítala pravidlá a možnosti získania úrokov. 

 

Návrh uznesenia:  

 

OZ v Ochodnici schvaľuje uloženie voľných finančných prostriedkov na termínovaný  

účet po dobu 6 mesiacov vo VÚB a.s. 

  

             Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 170/2024 bolo prijaté.      

 

p. Mizera  - Navrhujem výmenu stĺpov na verejnom osvetlení v obci.  

p. Turčák  - Cenová ponuka vám bola zaslaná. Jedná sa o stĺpy pri novej výstavbe nad ZŠ. 

Pôjde o výmenu dvoch stĺpov a štyri budú doplnené.  

 

Návrh uznesenia:  

 

OZ v Ochodnici berie na vedomie cenovú ponuku  na doplnenie a výmenu stĺpov VO  

v obci Ochodnica v lokalite Nižný vŕšok. 

 

              Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 171/2024 bolo prijaté.      

 

 

Návrh uznesenia:  

 

            OZ v Ochodnici berie na vedomie zámer nákupu 2 kusov fotopascí.  

 

                Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 172/2024 bolo prijaté.      

 

p. Turčák - Navrhujem dať  zamerať cestu z dôvodu, či má majiteľ správne zameraný 

pozemok. Návrh podávam na podnet obyvateľov danej lokality.  

p. Mizera  - Dotiahnuť odkúpenie podielov v ZŠ.  

p. Kuchta  - Poprosím môžete sa ma  pýtať, lebo keď som nebol prítomný na poslednom 

zasadnutí ste mali veľa otázok. Nemám problém odpovedať.  

p. Turčák - Ja som mal otázky ohľadom vývozu veľkokapacitných kontajnerov.  

p. Kuchta -  Vysvetlil podmienky, za akých vyváža odpad.  

 

Návrh uznesenia:  

 

OZ v Ochodnici ukladá správe obce rokovať o odkupe pozemkov po zosnulom 

Miroslavovi Blahovi v areáli ZŠ. 

 

                 Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 173/2024 bolo prijaté.       

 

Bod č. 14 : 

Diskusia  

p. starosta - Informoval o prípravách na 52.  ročník FF 2024.  

 

Bod č. 15 : 

Záver 



Po vyčerpaní jednotlivých bodov programu starosta poďakoval prítomným poslancom a 

zamestnancom OU za konštruktívne rokovanie. Zaželal príjemný večer a ukončil šieste   

obecné zasadnutie v čase o 20:31.  

 

     Záznam je dostupný na https://wnet-technology.sk/ochodnica-archiv  

 

     Zapísala:  Dana Červená, zamestnanec OÚ.  

 

 

      Žaneta Bambúchová                                             Martin Kuchta 

       I. overovateľ                                                         II. Overovateľ 

 

 

 

 

 

                                                   Radoslav Ďuroška, starosta obce 
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